
Referat fra bestyrelsesmøde mandag d. 1. november 2021

Til stede: Christian, Hans, Søren, Steffen & Henrik

Ad 1. (Godkendelse af dagsorden)
Godkendt.

Ad 2. (Valg af referent)
Henrik.

Ad 3. (Forretningsorden)
Hvis der skal sendes beslutninger fra bestyrelsen til grundejere, så skal hele bestyrelsen 
være involveret/informeret inden. Den som tier, samtykker.

Ad 4. (Forlig med Gartnerparken APS)
Vi har underskrevet et forlig fredag d. 8/10 på 75.000,- med Gartnerparken APS.

Ad 5. (Handelsaftale med Gartnerparken Aps – underskrivelse)
Handelsaftalen er underskrevet af bestyrelsen.

Ad 6. (Tinglysning af regnvandsledning ved Grønnehaven 28)
Der bliver udsendt en skrivelse til nr. 28.

Ad 7. (Dræn ved 28-32)
Der bliver udarbejdet en skrivelse til nr. 28-32.

Ad 8. (Dræn af fællesareal ved nr. 4 - status)
Brdr. Mann har åbenbart for travlt til at udføre opgaven. Vi finder en anden entreprenør.

Ad 9. (Vinterbekæmpelse - status)
Vi bruger fortsat Lindaa Balle.

Ad 10. (Forsegling af asfalt langs fortovskant og diverse reparationer – 
status/tovholder)
Slaghul.dk kommer snarest og reparerer vejen.

Ad 11. (Græsslåning - evaluering)
Bestyrelsen er generelt tilfreds med græsslåningen i år.  

Ad 12. (Henvendelse fra grundejer ang. rensning af regnvandsbrønde)
Bestyrelsen vil ikke koordinere en fælles rensning af regnvandsbrønde.

Ad 13. (Investering af midler i vejfond)
Bliver ikke aktuelt lige p.t. 



Ad 14. (Muldvarpe- og rottehåndtering)
Muldvarpene er væk! Grundejerne er selv forpligtet til at anmelde eventuelle rotter til 
kommunen.

Ad 15. (Fremtidige investeringer i området)
Der arbejdes på beplantningen langs letbanen. Opretning af “den lysåbne skov”. Fjernelse af
hegn omkring søen.

Ad 16. (Eventuelt)
Intet.


